
  
 

Skolebestyrelsesmøde 28. august 2024 
 

Referat 
 

Sted: Møde 6, Læringshuset  

Tid: kl. 17.00-20.30 

Deltagere: Asma Sahebzadeh, Aman Rezai, Kevin Pedersen, Jesper Rye Jensen, Peter Sperling, 
Anna Poulsen, Nicki Brøchner, Frederik Rogren, Kamilla Bervild, Casper Madsen og 
elevrådsrepræsentanter Sara 9.a, Theodor 9.c  
 
Afbud: Aman Rezai, Peter Sperling, Anna Poulsen, Theodor 9.c 

 
Referat: Sencan 
 
 
Punkt 1. Referat  
 

- Ingen kommentarer  

Referat af sidste møde d. 19.juni 2024 godkendt  
 
Punkt 2. Nyt fra elevrådet  

- Eleverne synes det er irriterende med lås på toiletterne i udskolingen. Man kan ikke 
finde en lærer med en nøgle. Ønsker en prøvehandling, 14 dage uden lås, for at se om 
der stadig er hærværk.  
CMA drøfter med afdelingsleder for mellemtrin og udskoling om det er muligt.  

 
Punkt 3. Nyt fra lærerne  

- Kamilla fortæller udluftningen ikke kører som det skal, der bliver alt for varmt. Lav 
Dalux hver gang der er en udfordring.  

 
 
Punkt 4. Sidste nyt – FU og skoleleder  

- Skolefodbold 
to meget engagerede trænere, både pige og drengefodbold, hvad vi manglede i succes 
havde vi i engagement.  

- CEIS  
har været i gang på skolen i sommerferien, de har udskiftet børnesikringer, sinusplader 
på terasserne. Der er kommet etstørre skur til affald.  
De er lige nu i gang med udskiftning af ødelagte vægge i niveau 0 ved hallen. Der bliver 
opsat flere kameraer som tryghedsskabende foranstaltning  

- Skoleskak 
Der er skoleskak på skemaet i 1.- 4.kl.  

- Borde i kantinen skal udbedres i løbet af efteråret  

- Der er sat ”trafikskilte” op på skolens områder, for en tydeligere markering af hvad de 
forskellige områder er beregnet til.   

 



  

- Læringshuset har haft besøg af borgmesteren.  

- Læringshuset har indgået en praktik aftale med KP’s Future classroom linje  

- Læringshuset deltager i høstmarked d.7. september, i Hedehusene med egen bod, hvor 
man kan lave badges, krus.  

- Fra september åbent makerspace for forældre en gang om ugen  

- Trafik der skal rykkes for løsning med cykelsti, fodgængerovergang, fortov.  
På vegne af skolebestyrelsen henvender ledelsen sig til kommunalbestyrelsen om 
status.  

- SKB skal forholde sig til karaktergivning, skal på som punkt på et senere møde.  
 

 
Punkt 5. Skolebestyrelsens fokus i dette skoleår  
 

- Hvor mange spor kan/ hvor mange elever er der plads til på Læringshusetskolen? Skal 
på som punkt på et senere møde  
 

- Central del af visionen for Læringshuset, var at der skulle være hjerterum for de 
enkelte klasser i indskolingen, på mellemtrinet hjerterum for årgangen, og i 
udskolingen hjerterum for afdelingen.  
 

- Service og drifts aftaler for skolens IT. Der er pt. Ingen aftaler.  Det koster ca. 
250.000 kr. årligt at vedligeholde skolens it.  

 

 
 

 
6. Godkendelse af mødekalender for skoleåret 2024-2025  

- Vedtaget  
 

7. Budget  
 
Budgettet blev fremlagt.  
Kommentarer til budgettet  
 

- Ekstra ordinære udgifter 10 medarbejdere på barsel 

- Selvfinansiering af store bededag 

- Færre elever til enkeltintegration.  

- Mange udgifter til vikarer. Mange medarbejdere på uddannelse, vi har dækket to-
voksen timer. Oplever et lille fald i sygefravær, men stigning i vikarudgifter.  

 
Indsatser for at optimere budgettet  
 

- Der er indført skærpede procedurer for vikardækning 

- Kendt fravær fast punkt på teammøder 
- Online undervisning 
- Nabotilsyn 
- Hjemsendelse med opgave.  

 
Medarbejdergruppen arbejder godt med, er konstruktive. Ledelsen vurderer, underskuddet kan 
gå i nul inden budgetårets afslutning. 



  
 
 
Punkt 8. Høring om sprogindsats - 
bilag 
 
Skolebestyrelsen har nedsat en arbejdsgruppe som formulerer et høringssvar. 
Skolebestyrelsen skal have udkast til høringssvar senest d. 5.  september, til kommentering og 
godkendelse. 
 
Arbejdsgruppen:  

Sencan, bibliotekar, DSA-vejleder, læsevejledere  
 
Kommentarer fra bestyrelsen til høringssvaret:  
 

- Forslaget mangler en større systematik, kompetenceløft for personaler 
- ønske om at uddanne ordblindelærere på alle skoler  
- dataanalysen virker mangelfuld  

- genindføre biblioteker på skolerne, god ide  
- ønsker kompetenceudvikling af personaler indenfor læsning og DSA  

 
Punkt 9. Høring om organisering af modtageklasser 
Skolebestyrelsen har nedsat en arbejdsgruppe som formulerer et høringssvar. 
Skolebestyrelsen skal have udkast til høringssvar senest d. 5.  september, til kommentering og 
godkendelse. 

 
Arbejdsgruppen:  
Frederik, Sencan, Meliha  
 
Kommentarer fra bestyrelsen til høringssvaret 

- Giver mening med modtageklasser på Læringshuset  
- Data – det er problematisk at man fra start laver klasser med 15 elever, en 

dispensation fra max. 12 elever ved skolestart.  

- Mange afledte udgifter i forbindelse med modtageklasser, f.eks. til tolke  
 
 
Punkt 10. Evt.  

- Næste møde d. 28. september 
 
Punkt 11. Lukket punkt.  

 
Punkter til næste møde:  

- Karaktergivning  
- Hvor mange spor kan/ hvor mange elever er der plads til på Læringshuset? Skal 

på som punkt på et senere møde  
 

 

 

 

 

 
 
 


